
 
 

 

 

   

 

Zápisnica 

38. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

24. októbra 2023 

Rokovacia miestnosť rektora TU 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity  

Ročný plán úloh 

2.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Prehodnotiť zoznam kľúčových 

indikatívnych ukazovateľov kvality (KIUK). 

Aktuálne záležitosti 

2.2 Posúdenie vnútorného systému zabezpečovania kvality vysokoškolského 

vzdelávania TU – informácia  

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Aktuálne záležitosti 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj a informačné systémy 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Ročný plán úloh 

6.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Podávanie priebežnej správy 

k čerpaniu programu KA131 – 2021. 

6.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Zorganizovanie Informačného dňa 

o programe Erasmus+ v spolupráci so Študentskou radou. 

6.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Zasielanie nominácií študentov na 

štúdium pre letný semester 2023/2024. 

6.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2023 - Zorganizovanie náboru nových 

buddy študentov.  

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

7.1 Dodatok k Smernici o zriadení a vymedzení úloh škodovej komisie TU 

8. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

Aktuálne záležitosti 

9.   Rozličné 

 

 

Bod 1 

 

38. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., poverený výkonom funkcie rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „poverený rektor univerzity“). Privítal prítomných 

členov KR TU, ospravedlnil neprítomnosť doc. Dr. phil. Erika Hrnčiarika, dekana FF TU, 

ktorého na rokovaní zastupovala prof. PhDr. Zuzana Lopatková, PhD., prodekanka FF TU. 

Ďalej ospravedlnil neprítomnosť prof. MUDr. Jaroslava Slaného, CSc., dekana FZaSP TU, 

ktorý na rokovaní nemal žiadneho zástupcu. Oboznámil s navrhnutým programom a požiadal 

členov KR TU o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol 

uvedený v pozvánke. 
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Bod 2 

 

2.1  

Poverený rektor univerzity požiadal dr. Krupovú, riaditeľku oddelenia pre analýzy 

a stratégie v oblasti zabezpečovania kvality TU, aby prítomných informovala o stave plnenia 

úlohy RPÚ 2023 - Prehodnotiť zoznam kľúčových indikatívnych ukazovateľov kvality 

(KIUK). Dr. Krupová v tejto súvislosti predložila členom KR TU tabuľku, ktorá obsahovala 

prehľad zavedených kľúčových indikatívnych ukazovateľov kvality na TU (KIUK), ktoré sú 

aplikované v rámci systému zabezpečovania kvality na TU dva roky a boli hodnotené v rámci 

periodických hodnotiacich správ. Ďalšou časťou bol prehľad  ukazovateľov kvality 

schválených na TU pre pripravovanú výkonnostnú zmluvu medzi TU a MŠVVaŠ SR a  tiež 

zoznam spoločných ukazovateľov v rámci pripravovaného projektu konzorcia medzi TU a 

UCM.  

Následne poverený rektor univerzity uviedol že ide o prehľadný podklad na plánované 

rokovanie k revízii zavedených KIUK. Bude avizovať stretnutie v rámci Dekanskej rady, aby 

sa dohodol aktualizovaný sumár ukazovateľov, ktorý bude následne predmetom schvaľovania 

KR TU. Aktualizovaný súbor ukazovateľov bude potom spracovaný do podoby dodatku 

k smernici rektora TU  č. 3/2022 Indikatívne ukazovatele zabezpečovania kvality na TU. KR 

TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 1/38-24102023 

KR TU vzalo na vedomie informácie povereného rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 

2023 - Prehodnotiť zoznam kľúčových indikatívnych ukazovateľov kvality (KIUK). 

Z: prof. Bílik 

 

 

2.2 

Poverený rektor univerzity v rámci ďalšieho bodu informoval prítomných 

o predbežných zisteniach z posúdenia vnútorného systému zabezpečovania kvality 

vysokoškolského vzdelávania TU pracovnou skupinou SAAVŠ, ktoré sa uskutočnilo v dňoch 

2. - 6. 10. 2023.  

Pracovná skupina ukončila posudzovanie súladu nášho vnútorného systému kvality so 

štandardmi SAAVŠ dňa 6.10. 2023. Na záverečné stretnutie s vedením univerzity predložila 

záznam z posudzovania, ktorý po prerokovaní podpísal predseda pracovnej skupiny 

a poverený rektor. Záznam poslala kancelária rektora všetkým členom KR TU. Poverený 

rektor univerzity pripomenul, že podpísaný dokument vymenúva pozitíva, ktoré zdôraznila 

pracovná skupina a upozorňuje aj na "slabšie miesta", v našom vnútornom prostredí (rezervy 

v internacionalizácii, administratívna náročnosť posudzovania ŠP, absencia študentov v 

odborových radách a  iné). Nič z toho však nesignalizuje zásadné alebo vážne nedostatky. 

Upozornil, že podľa informácií, ktoré má k dispozícii, sú výsledky TU v porovnaní 

s niektorými inými vysokými školami povzbudivé a znova poďakoval všetkým za súčinnosť 

a spoluprácu.  

Dr. Krupová v rámci diskusie reagovala na predbežné zistenie o administratívnej 

náročnosti interných procesov, pričom konštatovala, že všetky činnosti a lehoty 

implementovaného vnútorného systému vychádzajú z právnych predpisov,   štandardov pre 

vnútorný systém a metodiky na vyhodnocovanie súladu vnútorného systému so štandardmi 

vydanými SAAVŠ. Súčasne  informovala, že vnútorný systém je vytvorený podľa princípov 

Total Quality Managment (TQM) a obsahuje prvky modelu The European Foundation for 

Quality Management (EFQM), čo vytvára predpoklad na medzinárodnú akreditáciu a 

  medzinárodné hodnotenie podľa modelu excelentnosti EFQM. 

Poverený rektor univerzity doplnil, že naďalej musíme čakať na podrobnú správu 

pracovnej skupiny, ktorá doposiaľ nebola doručená žiadnej vysokej škole, ktorá absolvovala 

proces posudzovania. V zmysle platnej legislatívy by mala byť správa univerzite doručená do 

https://trnavauniversity.sharepoint.com/sites/Intranet/Vnutorne%20predpisy/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2FIntranet%2FVnutorne%20predpisy%2F2022%2FSmernica%20rektora%20Trnavskej%20univerzity%20v%20Trnave%20%C4%8D%2E%203%2D2022%20Indikat%C3%ADvne%20ukazovatele%20zabezpe%C4%8Dovania%20kvality%20na%20Trnavskej%20univerzite%20v%20Trnave%2Epdf&parent=%2Fsites%2FIntranet%2FVnutorne%20predpisy%2F2022
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roka od zaplatenia poplatku za posúdenie, čo by v našom prípade malo byť  začiatkom roku  

2024.  

V rámci ďalších aktuálnych informácií poverený rektor univerzity informoval 

členov KR TU, že MŠVVaŠ SR zverejnilo aktualizáciu výzvy „Podpora pri strategickom 

rozvoji infraštruktúry vysokých škôl“, pričom predmetom aktualizácie je, okrem niektorých 

obsahových doplnkov, aj predĺženie termínu prihlasovania sa do výzvy do 1. 12. 2023 

Zároveň bol zverejnený zoznam zmien parametrov v obsahovej časti výzvy. V súvislosti 

s plánovaným zapojením sa do výzvy informoval o zasadnutí Správnej rady TU, ktoré sa 

konalo 16.10.2023, a na ktorom členovia Správnej rady TU vyjadrili súhlas so zapojením 

univerzity do uvedenej výzvy a s vytvorením konzorcia s UCM v Trnave. Následne 

informoval, že s predsedom Akademického senátu TU plánujú termín zasadnutia, na ktorom 

bude prerokovávaný aj súhlas zo strany Akademického senátu TU.  

Poverený rektor univerzity tiež informoval, že v zmysle schváleného Štatútu Komisie 

pre podnety TU zvolal prvé zasadnutie tejto komisie, ktoré sa konalo dňa 18.10.2023, pričom 

vedením prvého zasadnutia poveril povereného prorektora pre rozvoj, prof. Majdana.  

 

 

Bod 3 

 

V tomto bode rokovania členovia KR TU prijali informácie o aktuálnych 

záležitostiach z oblasti vzdelávania, akreditácie a kvality. Poverená prorektorka, dr. Nevolná, 

informovala o stave riešenia mimoriadnych štipendií pre nadaných študentov.  Ako uviedla, 

v dôsledku zmeny vlády je v súčasnosti veľmi ťažká komunikácia s MŠVVaŠ SR. Oproti 

minulému roku dostala univerzita omnoho menšiu sumu peňažných prostriedkov na tento 

účel, pričom aj napriek mnohým urgenciám peniaze neboli doposiaľ vyplatené. Naďalej však 

budú v spolupráci s pedagogickým oddelením pracovať na získaní potrebných informácií a aj 

peňažných prostriedkov.  

Ďalej informovala, že jej boli doručené podklady zo strany fakúlt k pripravovanej 

vyhláške  o školnom,  o ktoré požiadala v súvislosti s oneskoreným vydaním predpisu 

k maximálnej výške školného zo strany MŠVVaŠ SR. Spracovaný návrh bude zaslaný na 

pripomienkovanie ešte pred procesom schvaľovania.  

 Prorektorka informovala, že vzhľadom na nedostatočnú výšku prostriedkov určených 

na motivačné štipendiá študentov, bude musieť pristúpiť k prísnejšiemu posudzovaniu 

doručených žiadostí, prípadne k obmedzovaniu ich vyplácania.  

 

 

Bod 4 

 

Aktuálne informácie z oblasti vedeckej, umeleckej a edičnej činnosti predložil 

poverený prorektor, prof. Rábik. Zo strany MŠVVaŠ SR bol doručený úradný list 

o predbežných princípoch a harmonograme ďalšieho kola periodického hodnotenia 

výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti VER 2027. S cieľom zlepšiť 

a efektívnejšie zorganizovať proces a zabezpečiť dostatočný časový rámec pre predkladanie 

žiadostí vydali pomôcku pre aplikačnú prax obsahujúcu aj ďalšie informácie o plánovaných 

zmenách v ďalšom kole periodického hodnotenia. Podstatnou informáciou je, že podávanie 

a následné vyhodnocovanie žiadostí bude prebiehať v druhom polroku 2026.  
Ďalej informoval, že Úrad vlády SR v rámci Plánu obnovy a odolnosti vyhlásil výzvu 

na podporu kvalitných projektov základného a aplikovaného výskumu, ktoré získali finančné 

prostriedky vo verejnej výzve vyhlásenej APVV v roku 2022, tzv. Kapitálový booster pre 

schémy na podporu výskumu a vývoja. Účelom podpory je dofinancovanie hmotného a 

nehmotného investičného majetku určeného na výskum, ktorý je vo všeobecnej výzve APVV 

klasifikovaný ako neoprávnený, s cieľom umožniť realizovať kvalitnejšie projekty a 

maximalizovať výsledky a výstupy pri realizácii nezávislého výskumu a vývoja. Projekt teda 
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umožňuje navýšiť sumu schválenej dotácie o 40%, pričom tieto prostriedky možno použiť na 

kapitálové výdavky, čo projekty doposiaľ neumožňovali. Aktualizovaný termín je stanovený 

do 17.1.2024.  

Prorektor informoval, že v novembri 2023 končí funkčné obdobie väčšiny členov VR 

TU. Preto je potrebné kreovať nové obsadenie VR TU, pričom treba postupovať v zmysle 

platnej legislatívy, ktorú obsahuje novelizovaný zákon o vysokých školách. Má ísť o 

odborníkov pôsobiacich v oblastiach, ktoré vysoká škola zabezpečuje v rámci svojej tvorivej 

a vedeckej činnosti. Na základe mechanizmu nominácií každá z fakúlt nominuje 5 členov. 

Nominácie vždy zahŕňajú príslušného dekana fakulty, spravidla rektora alebo prorektora, teda 

člena vedenia univerzity zastupujúceho danú fakultu a jedného externého člena. Zvyšní dvaja 

členovia sú z radov interných zamestnancov fakulty. Ďalších členov menuje rektor v zmysle 

platného štatútu univerzity. Zároveň dal poverený prorektor do pozornosti informáciu, že 

najbližšie zasadnutie VR TU sa bude konať  dňa 26.10.2023.  

 

 

Bod 5 

 

 S aktuálnymi informáciami z oblasti rozvoja a informačných technológií oboznámil 

členov KR TU poverený prorektor, prof. Majdan. V súvislosti s rekonštrukciou budovy 

Adalbertinum nastal posun smerom k získaniu stavebného povolenia potom, čo bolo konanie 

o našej žiadosti prerušené kvôli zriadeniu vecného bremena na priľahlých mestských 

pozemkoch. Stavebné konanie bude teraz obnovené a nemalo by už nič brániť udeleniu 

stavebného povolenia. O ďalšom postupe v tejto veci bude prorektor informovať na ďalšom 

zasadnutí KR TU.  

 V oblasti informačných technológií v súčasnosti prebieha veľká iniciatíva na 

posilnenie kyber bezpečnosti zo strany vlády SR, a to najmä v súvislosti Univerzitou Mateja 

Bela v Banskej Bystrici, ktorá sa stala terčom kybernetického útoku a z jej serverov uniklo 

množstvo dát. TU má podľa názoru povereného prorektora nastavené veci v tejto oblasti 

solídne, ale aj napriek tomu je potrebné ochranu posilniť, čo bude predmetom riešenia hlavne 

budúceho vedenia univerzity.  

  

 

Bod 6 

 

6.1 

Poverený prorektor pre vonkajšie vzťahy a spoluprácu informoval o stave plnenia 

úlohy RPÚ 2023 - Podávanie priebežnej správy k čerpaniu programu KA131 – 2021. 

Uviedol, že priebežná správa bola včas podaná a na jej základe nám dokonca navýšili grant.  

Do 31.10.2023 sa musí projekt ukončiť a všetky mobility musia byť zrealizované. Do 

31.12.2023 musí byť podaná záverečná správa a vypracované vyúčtovanie. V rámci projektu 

KA131-2021 sme plánovali realizovať Blended Intensive Program - podujala sa na to Katedra 

archeológie FF TU, ktorá pripravila veľmi dobrý návrh. Napriek tomu sa nepodarilo získať 15 

zahraničných študentov. Zámer  sa preto nerealizoval a jeho uskutočnenie sa presúva na 

február 2024. Už teraz je prihlásených 11 účastníkov (realizovať sa však bude už z projektu 

KA131 - 2022 alebo KA131 - 2023). KR TU prijalo k tomuto bodu rokovania  uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 2/38-24102023 

KR TU vzalo na vedomie informácie povereného prorektora pre vonkajšie vzťahy a 

spoluprácu o plnení úlohy RPÚ 2023 - Podávanie priebežnej správy k čerpaniu 

programu KA131 – 2021. 

Z: prof. Lichner 

 

 

https://zive.aktuality.sk/clanok/AUN7KK3/na-znamu-slovensku-univerzitu-udreli-hackeri-nejdu-jej-it-systemy/
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6.2  

Poverený prorektor pre vonkajšie vzťahy a spoluprácu ďalej informoval o stave 

plnenia úlohy RPÚ 2023 - Zorganizovanie Informačného dňa o programe Erasmus+ 

v spolupráci so Študentskou radou, pričom konštatoval, že uvedená úloha bola splnená. 

Informačný deň v spolupráci so Študentskou radou bol zorganizovaný dňa 26.9.2023, preto 

KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 3/38-24102023 

KR TU vzalo na vedomie informácie povereného prorektora pre vonkajšie vzťahy a 

spoluprácu o splnení úlohy RPÚ 2023 - Zorganizovanie Informačného dňa o programe 

Erasmus+ v spolupráci so Študentskou radou. 

Z: prof. Lichner 

 

 

6.3 

V rámci ďalšieho bodu programu poverený prorektor pre vonkajšie vzťahy 

a spoluprácu oboznámil prítomných so stavom plnenia úlohy RPÚ 2023 - Zasielanie 

nominácií študentov na štúdium pre letný semester 2023/2024. Uviedol, že nominácie 

študentov na LS 2023/2024  sa posielajú v septembri až novembri 2023. Nominácie boli 

zaslané, avšak niekoľkí študenti od mobility odstúpili. Pri 4 študentkách je problém ich 

umiestniť - 2 študentky PdF TU študujúce anglický jazyk a literatúru chcú študovať len v 

Španielsku, ale TU nemá zmluvu na výučbu anglického jazyka v Španielsku a 2 študentky z 

FZSP TU študujúce ošetrovateľstvo chceli ísť študovať na Krétu, avšak z University of Crete 

zaslali informáciu, že aktuálne neponúkajú ošetrovateľstvo v anglickom jazyku. KR TU 

prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 4/38-24102023 

KR TU vzalo na vedomie informácie povereného prorektora pre vonkajšie vzťahy a 

spoluprácu o plnení úlohy RPÚ 2023 - Zasielanie nominácií študentov na štúdium pre 

letný semester 2023/2024. 

Z: prof. Lichner 

 

 

6.4  

V ďalšom boli členovia KR TU oboznámení so stavom plnenia úlohy RPÚ 2023 - 

Zorganizovanie náboru nových buddy študentov. Ako uviedol poverený prorektor, Buddy 

program bol aktívne prezentovaný na podujatí Minifestival príležitostí, ktorý sa konal dňa 

26.9.2023 a aj formou letákov na internáte. Do 15.10.2023 sa prihlásil dostatočný počet 

nových záujemcov a kontinuita ESN (študentská organizácie Erasmus Student Network)  

bude zachovaná.  KR TU prijalo v zmysle informácií uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 5/38-24102023 

KR TU vzalo na vedomie informácie povereného prorektora pre vonkajšie vzťahy a 

spoluprácu o plnení úlohy RPÚ 2023 - Zorganizovanie náboru nových buddy študentov. 

Z: prof. Lichner 

 

V rámci ďalších informácií z oblasti vonkajších vzťahov a spolupráce poverený 

prorektor informoval, že MŠVVaŠ SR zverejnilo výzvu na podávanie žiadostí o poskytnutie 

dotácie na projekty zamerané na zvyšovanie kvality vysokoškolského vzdelávania 

prostredníctvom internacionalizácie. Vyjadril sa, že univerzita by sa mohla zapojiť, avšak 

máme nedostatok vyučujúcich, ktorí by sa vedeli venovať zahraničným študentom 

a zabezpečiť výučbu v cudzom jazyku. Zároveň sú študijné programy pre zahraničných 

študentov nákladné a zo strany MŠVVaŠ SR nedochádza k dostatočnému financovaniu. 
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Projekt by v našich podmienkach mohol byť prioritne zameraný na prezentáciu univerzity 

v zahraničí prostredníctvom účasti na medzinárodných veľtrhoch a podobne. 

 

 

Bod 7 

 

7.1 

Kvestorka univerzity v ďalšom bode rokovania zdôvodnila členom KR TU predložený 

návrh Dodatku č. 1 k Smernici rektora TU č. 3/2001 o zriadení a vymedzení úloh škodovej 

komisie TU. Uviedla, že dodatok sa týka vymedzenia výšky sumy vzniknutej škody, ktorá 

nebude predmetom rokovania škodovej komisie, ale tieto škody budú zaúčtované do 

nákladov. V predloženom dodatku je navrhovaná suma 10€, k čomu sa vyjadrila prof. 

Olšovská, dekanka PF TU a navrhla zvýšiť uvedenú sumu aspoň na 20€ vrátane, s čím 

súhlasili aj ostatní členova KR TU vrátane  predkladateľky návrhu. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 6/38-24102023 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k Smernici rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

č. 3/2001 o zriadení a vymedzení úloh škodovej komisie Trnavskej univerzity v Trnave 

v znení prijatého pozmeňujúceho návrhu.  

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.   

 

V rámci aktuálnych informácií z oblasti ekonomických záležitostí univerzity kvestorka 

informovala, že nasledujúci deň bude prebiehať odovzdávanie majetku externému 

prenajímateľovi študentskej jedálne. V súvislosti s organizovaním väčších univerzitných 

podujatí v týchto priestoroch uviedla, že v koncesnej zmluve je uzatvorená možnosť využiť 

celý priestor jedálne, a to 10 dní ročne po predošlom nahlásení termínu. V tejto súvislosti dala 

do pozornosti, že do konca kalendárneho roka je potrebné nahlásiť termíny zo strany fakúlt. 

Ďalej uviedla, že sa ide zároveň vypisovať súťaž na poskytovateľa cateringových služieb, 

o čom bude následne po zrealizovaní podrobnejšie informovať. 

Oboznámila prítomných o výsledkoch porady s tajomníčkami, ktorá sa konala dňa 

23.10.2023. Zároveň informovala, že v dňoch 18.-20.10.2023 sa zúčastnila zasadnutia Klubu 

kvestorov VVŠ a ŠVŠ SR, na ktorom sa okrem iného venovali najmä príprave metodiky 

rozpisu dotácií na rok 2024. 

 

 

Bod 8 

 

V ďalšom bode rokovania dr. Krupová, riaditeľka oddelenia pre analýzy a stratégie 

v oblasti zabezpečovania kvality informovala o prebiehajúcej absolventskej ankete.  

Informovala tiež, že bola úspešne ukončená kontrola projektu s názvom: „Inovovanie 

vnútorného systému zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej 

univerzity v Trnave rozvojom personálnych kapacít, revíziou vnútorných predpisov a aktov 

univerzity a systémovým vzdelávaním vo forme e-learningových kurzov“, ktorú vykonala 

pracovná skupina MŠVVaŠ SR dňa 19.10.2023.  
 

 



 

7 

 

 
Bod 9 

 

V rámci posledného bodu rokovania sa do diskusie zapojil prof. Šmid, dekan TF TU. 

Vypracované interné spätné väzby k Periodickej hodnotiacej správe za rok 2022 boli zaslané 

zo strany rektorátu dekanom fakúlt na realizáciu na úrovni fakúlt, preto požiadal o informáciu, 

či bude uvedená záležitosť riešená centrálne. K uvedenému sa vyjadrila dr. Krupová, ktorá 

uviedla, že bude pripravený  návrh upravenej štruktúry periodickej hodnotiacej správy 

fakulty, ktorá bude doplnená o novú sekciu týkajúcu sa prijatých opatrení. Návrh upravenej 

štruktúry PHS fakulty bude predložený na rokovanie KR TU. 

 

 

Na záver poverený rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc.         

poverený výkonom funkcie rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 

 

 

Trnava, 24. 10. 2023 

 


